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Leading Swedish rock band tAKiDA conquers the international scene!

tAKiDA, one of Sweden’s most successful current rock bands, announce their highly
anticipated new studio album and Napalm Records debut, The agony flame, set for release
on February 9, 2024! Formed in 1999, tAKiDA reign at the top of the Swedish rock scene
with six platinum singles (one of them 4x platinum), three platinum albums and no less than
five #1 albums under their belts. In 2023, tAKiDA embarked on their biggest tour so far,
including arena shows in their home country and huge festival appearances - even
conquering the main stage at Wacken Open Air. The agony flame is the successor to
tAKiDA’s stunning 2021 album, Falling From Fame, which garnered tAKiDA a solid
international fanbase that will certainly keep on growing with the new full-length.

The agony flame embodies the distinctive, unmistakable tAKiDA sound, rich with
infectious, huge choruses. On the new album, listeners get to witness some of singer
Robert Pettersson’s strongest vocal performances to date. Over the course of tAKiDA’s
fruitful career, the band has regularly topped radio airplay charts, and their star doesn’t
show any signs of dimming! The first track released from The agony flame, “The loneliest
hour”, became the band’s biggest radio success to date by going straight to #1 on the
German Rock Radio Airplay Charts after its release as a standalone single in summer 2023.
In trademark tAKiDA manner, songs like “Your blood awaits you”, “Third strike” and “On the
line” are loaded with emotion and unlimited hit potential.

More than two decades after the band’s formation, tAKiDA’s new offering makes it crystal
clear that the unit’s pop-infused rock is still relevant today. The agony flame is sure to
exceed their previous successes!

tAKiDA erobern die internationale Rock Szene!



tAKiDA, eine der erfolgreichsten schwedischen Rockbands der Gegenwart, veröffentlicht
ihr mit Spannung erwartetes neues Studioalbum und Napalm Records Debüt The agony
flame am 09. Februar 2024! Gegründet 1999, stehen tAKiDA mit sechs Platin-Singles
(eine davon 4x Platin), drei Platin-Alben und nicht weniger als fünf #1-Alben an der Spitze
der schwedischen Rock Szene. 2023 spielte die Band die bisher größte Tour ihrer
Geschichte, die sie über große Arenashows in ihrem Heimatland und große Festivalauftritte
führte – darunter eine Show auf der Wacken Mainstage. The agony flame ist der
Nachfolger von Falling from fame aus dem Jahr 2021, mit dem sich tAKiDA eine große
internationale Fangemeinde – speziell im deutschsprachigen Raum – erspielt haben, die mit
dem neuen Album weiter wachsen wird.

The agony flame steht für den unverkennbaren und etablierten tAKiDA-Sound mit
ansteckenden großen Refrains und bittersüßen Melodien – dabei heben sie speziell den
Gesang von Robert Petterson auf ein neues Niveau. In ihrer Erfolgskarriere hat tAKiDA
regelmäßig Radio Airplay Charts dominiert, was sie mit der Single „The loneliest hour“
eindrucksvoll unter Beweis gestellt haben – der Song schoss direkt auf Platz 1 der
deutschen Rock Radio Airplay Charts und ist damit der größte Erfolg der Band im
deutschen Radio bisher. In gewohnter tAKiDA-Manier strotzen Songs wie "Your blood
awaits you", "Third strike" und "On the line" vor Emotionen und haben das Potential
zukünftige Hits zu werden.

Mehr als zwei Jahrzehnte nach der Gründung der Band erstrahlt tAKiDAs Rock mit Pop
Einflüssen auf dem neuen Album in neuem Glanz. Mit The agony flame erobern die
Schweden die internationale Rock Szene!




